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Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 
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Zápis z 29. zasedání Akademického senátu 
č. j.  UKFaF/333023/2023 

konaného dne 28. 6. 2023 od 14:00 hodin v posluchárně C 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Petr, doc. Červený Lukáš (od 14:20), Fecske 
Peter, Hanusová Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Horny Matyáš (od 14:08), dr. Hošťálková Anna, 
dr.  Jančálková Pavla, Janovcová Hana, dr. Kastner Petr, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková 
Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Siatka Tomáš, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, doc. Kučera Radim, prof. Nachtigal Petr (do 14:47), prof. 
Nováková Lucie, Ing. Vlčková Lenka 
 
Hosté: Dr. Jirkovský Eduard (od 14:55), Ing. Hubáček Martin (do 15:04), Mgr. Kopecká 
Jurčeková Martina, Mgr. Matějka Lukáš, Ing. Včeliš Jiří (do 15:04) 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: dr. Babica Jan, Mgr. Kerda Marek, Khatibi Seyedmohammad, JUDr. Maleček 
Župčanová Jana, doc. Malý Josef, Mgr. Mašková Eliška, Bc. Straková Jana, prof. Šatínský 
Dalibor, prof. Šimůnek Tomáš, prof. Štaud František, prof. Zimčík Petr 
 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Různé 

 
 
1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký ve 14:06 zahájil 29. zasedání senátu. 
Na úvod přivítal senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 



Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni Petr Čech 
a Hana Janovcová, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 29. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu, doc. Krátký vyzval 
senátory ke vznesení připomínek či návrhů na jeho případnou změnu. 
 
Ze strany senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí 
bodů, a proto předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 29. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Děkan doc. Roh /děkan fakulty/ 

MEPHARED 2: 

• Ekonomická komise AS UK i přes nepříznivou finanční situaci (pokles rozpočtů všech 

fakult), odsouhlasila částku 200 mil. Kč pro příští rok na podporu velkých investic. 

• Smlouvu o dílo již projednala Správní rada UK. 

• Ve třetím červencovém týdnu dojde k předání staveniště, následně začnou stavební 

práce. 

Změny v principech pro výpočet rozpočtu součástí UK: 

• Očekávaný pokles finančních prostředků ovlivněný mj. změnou parametru týkajícího 

se aktuálního počtu studentů a zohledněním nákladů na studium 1 studenta, které 

jsou na humanitních a sociálních fakultách nižší než na fakultách přírodovědeckých a 

lékařských. Využití mechanismu koheze na UK zastaví pokles v rozpočtu FaF na 4 % (tj. 

cca 8 mil. Kč). 

• Jedním z opatření fakulty reagujících na změny v principech je rozdělení prvního 

ročníku studia na dva úseky v rámci novelizace Pravidel pro organizaci studia na FaF. 

Nová Pravidla pro organizaci studia byla schválena i AS UK.  

Jednání o vykonávání praxe ve studijním programu Farmacie: 

• Pokračují jednání o umožnění absolvování šestiměsíční praxe studentům studijního 

programu Farmacie nejen v lékárně, ale i na jiném farmaceutickém pracovišti 

(oddělení klinické farmacie, radiofarmacie aj.).  

• Zúčastněné strany budou sezvány ke společnému jednání. 

České farmaceutické muzeum, Kuks: 

• O víkendu proběhl křest Lékárnických pohádek Marie Kubátové. 

• Smlouva o spolupráci s Národním památkových ústavem (NPÚ) momentálně 

neexistuje. Stávající smlouva o pronájmu je platná do konce roku 2023, na podzim 

budou probíhat jednání s NPÚ. 

 

 

Doc. Roh za prof. Šimůnka /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 



• Velký projekt NETPHARM výzvy „Špičkový výzkum“ postoupil do závěrečného kola 

hodnocení. 

• FaF podala rekordní počet návrhů grantů AZV. 

• V rámci ukončené soutěže o prestižní granty ERC CZ získal podporu projekt doc. 

PharmDr. Veroniky Novákové, Ph.D. 

• Končí velké projekty EFSA-CDN, InoMed, STARSS. Všem řešitelům patří velké 

poděkování. 

 

Doc. Roh za prof. Štauda /Vědecká činnost/:  

• Postdoktorandka PharmDr. Linh Thuy Nguyen, Ph.D. získala 2. místo v soutěži Cena 

Sanofi za farmacii 2023. 

• Probíhá příprava nového způsobu hodnocení vědy, který bude reflektovat hodnocení 

univerzitní.  

• Na univerzitní úrovni je řešena otázka spolupráce s tzv. predátorskými časopisy a 

vydavateli. Tlak na úplné vyškrtnutí těchto publikací z hodnocení, a to i retrospektivně. 

Po jednání bude pravděpodobně nastavena nízká hranice kolem 5 %, do budoucna lze 

očekávat vyškrtnutí úplné. 

 

Doc. Roh za prof. Zimčíka /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Fakulta vysoutěžila ceny energií na rok 2024 – cena plynu je nižší o 50 %, cena 

elektrické energie naopak stoupla o třetinu. Výzva k pokračování v úsporných 

opatřeních. 

• Příprava soutěže na novou úklidovou firmu (stávající smlouva je platná do 31. 12. 

2023). Vzhledem k vysoké inflaci lze očekávat navýšení cen. Z toho důvodu dochází 

ke změně standardů v nastavení úklidu – razantní snížení objemu služeb. Celková 

úspora po zohlednění inflace by mohla činit 10 %. 

 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Ing. Hubáček doplnil aktuální informaci – projekt NETPHARM obdržel nejvíce bodů z projektů 

podaných v rámci UK, Oddělení grantové podpory a strategického rozvoje obdrželo 

poděkování za odvedenou práci od vedoucí Odboru projektové podpory rektorátu UK Mgr. 

Jitky Baťkové. Dále sdělil, že auditní zpráva MFČR na projekt EFSA-CDN v rozsahu 24 stran 

formátu A4 byla uzavřena „bez zjištění“. 

Doc. Roh poděkoval za sdělené pozitivní informace. 

 

Doc. Boušová se dotázala na výsledek hodnocení projektů START. 

Doc. Roh odpověděl, že 8 projektů bylo vyhodnoceno jako splněné a 2 projekty splněny 

s výhradou, ale bez krácení prostředků.  

Doc. Boušová se zeptala, zda ještě proběhne hodnocení ze strany MŠMT. 

Ing. Hubáček odpověděl, že toto hodnocení proběhlo na úrovni RUK a z MŠMT bude snad 

výsledek totožný. 

 



Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve zdravotnictví/: 

Informace o průběhu přijímacího řízení pro akademický rok 2023/2024: 

• Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (prezenční forma studia): 

o 244 uchazečů (nejvíce za posledních 8 let) z toho 68 mělo zároveň podanou 

přihlášku i na program Farmacie. 

o 201 studentů přijato, cílem jsou 2 skupiny naplněné na maximum. 

• Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (kombinovaná forma studia):  

o 44 přijato (předpoklad 1 skupina o 30 studentech). 

• Navazující magisterský program Bioanalytická laboratorní diagnostika 

ve zdravotnictví: 

o 37 uchazečů. 

o 35 přijato po přijímacích zkouškách, cílem je 1 skupina o 30 studentech. 

• Magisterský program Pharmacy:  

o zatím přijato 100 studentů, cílem je vytvoření 3 skupin po 20–25 studentech. 

• Navazující magisterský program Pharmaceutical Sciences:  

o 4–5 vážných zájemců, kteří řeší víza a další povinnosti. 

                                                       

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.               

 

Doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/: 

• Přijímací řízení – studijní program Farmacie: 

o 840 uchazečů. 

o 598 přijato bez přijímacího řízení + 177 přijato na základě přijímacích zkoušek. 

o 238 studentů zapsáno (11. 7. další termín zápisu), cílem je 300 zapsaných 

studentů. 

• Poděkování za schválení novelizace Pravidel pro organizaci studia na FaF. 

• Informace ze schůzky studijních proděkanů – RUK v rámci internacionalizace zamýšlí 

v rámci “dlouhých” magisterských programů výuku alespoň jednoho předmětu v cizím 

jazyce.  

• Nový bakalářský program: 

o Základní návrh poslal pan proděkan členům AS FaF UK k připomínkování. 

o Během prázdnin by byla řešena procesní stránka – žádost o akreditaci. 

o Na podzim by mohl být návrh předložen Radě pro vnitřní hodnocení. 

• Závěrem pan proděkan poděkoval za veškeré připomínky a popřál všem hezké léto. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Krátký se zeptal ke zmiňované výuce předmětu v cizím jazyce, zda je výslovně určen 

anglický jazyk. 

Doc. Kučera odpověděl, že anglický jazyk se předpokládá, ale nebylo striktně určeno. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 



 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:               

• Poděkování za pomoc všem, kdo se podíleli na propagaci fakulty v uplynulém 

akademickém roce. 

• Uskutečněné akce viz Zápis z jednání kolegia děkana. 

• Probíhá příprava Noci vědců: 

o Uskuteční se 6. 10. 2023 od 16:00 do 23:00. 

o Poprvé proběhne přímo u nás na fakultě. 

o Momentálně je v přípravě organizace stanovišť a atraktivního programu – 

výzva k nápadům. 

• Na podzim se uskuteční Den otevřených dveří s tématem Antibiotika. Proběhlo 

natáčení materiálů pro on-line verzi.  

• Omezená pracovní doba Oddělení vnějších a mezinárodních vztahů během prázdnin – 

je nutné doručovat cestovní doklady včas. Zavřeno v období 17. 7. – 28. 7. a 14. 8. – 

25. 8. 2023. 

• Poděkování za prezentaci fakulty v médiích: 

o Rozhovor s dr. Hradiskou Breiterovou na téma léčivých rostlin. 

o Rozhovor s Ing. Chlebkovou pro ČRo. 

o Natáčení České televize s dr. Hradiskou Breiterovou a Ing. Chlebkovou v ZLR 

do pořadu „Všechno, co mám ráda“. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

 

• Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových připravuje smlouvu o bezúplatném 

převodu pozemku patřícího Armádě ČR do vlastnictví UK. Pozemek by měl scelit ZLR. 

• Informace z Rektorátu UK: 

o Připravuje se sjednocení předpisů (cestovní příkazy pro zaměstnance a výjezdy 

studentů), aby mohla být používána jedna aplikace Mobility.  

o Probíhá příprava sjednocení zaměstnaneckých benefitů. Nejprve budou řešeny 

nefinanční benefity (home office, DOR aj.), a poté finanční (např. sociální fond). 

o Příprava nového kariérního řádu THP. V tomto je FaF napřed, nabídli jsme naše 

zkušenosti a text opatření děkana. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Červený předal informace ohledně přípravy nového zákona o vysokých školách, který 

vyvolal diskuzi na zasedání Rady vysokých škol ohledně tvorby sociálního fondu. Rada chce 

zachovat stávající podmínky (2 % s tím, že daná vysoká škola a její fakulty rozhodnou, k čemu 

budou fond využívat).  

Ing. Vlčková se dotázala, jestli byl v rámci diskuze tlak na snížení procenta. 

Doc. Červený odpověděl, že i to je ve hře. Mohlo by být nastaveno pouze 1 % a v jeho rámci 

povinnost spořit do penzijních fondů apod. 



Ing. Vlčková doplnila, že nyní je nastaveno rozmezí 1,5–2 %. FaF využívá maximum. 

 

Doc. Krátký se zeptal, zda hodnocení THP přineslo nějaké zajímavé poznatky. 

Ing. Vlčková odpověděla, že účelem bylo, aby i tato skupina zaměstnanců byla informována 

o strategii fakulty, a věděla, co se od ní očekává. Nejedná se o změny, které by byly 

nastavitelné hned, ale věříme, že se cílů podaří dosáhnout. Osobně byla s prof. Šimůnkem 

přítomná všem pohovorům se sekretářkami a pohovory určitě význam měly. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

Dr. Jirkovský přednesl podklady ze zasedání komisí AS UK a shrnul nejdůležitější informace 

z jednotlivých zasedání pro naši fakultu, které ještě nezazněly od vedení fakulty: 

• Zpráva ze zasedání AS UK 26. 5. 2023: 

o Návrh na jmenování členů Vědecké rady UK:  

▪ Prof. JUDr. Marek Števček, Ph.D. (rektor UK Bratislava)  

▪ Prof. MUDr. Aleksi Šedo, DrSc. (1. LF UK) 

o Návrh nových pravidel pro poskytnutí mimořádné pomoci na investiční rozvoj 

fakult a dalších součástí UK. 

• Zpráva z Kulatého stolu k Politice nakládání s výzkumnými daty na UK (Komise 

pro vědu) 2. 6. 2023: 

o Představení základních tezí. Diskuze nad formulací textu, která by neměla být 

tak imperativní, když je daný materiál pouze doporučující – nebude na úrovni 

opatření rektora. Diskuze nad uzavíráním smluv mezi UK a třetími stranami. 

o Materiál bude upraven a představen na podzim 2023. 

• Zpráva z Komise pro vědu 9. 6. 2023: 

o Probíraly se výkonové indikátory, nové znění se zapracovanými připomínkami. 

Současný stav více vyhovuje přírodovědeckým a lékařským fakultám než 

předchozí návrh (váhy monografií vs. články), bude stanovena forma 

„zastropování“ počtu publikací v eticky problematických vydavatelstvích, jako 

je MDPI apod. V projednávání se bude pokračovat na podzim 2023. 

• Zpráva ze zasedání Ekonomické komise 20. 6. 2023: 

o Výroční zpráva o hospodaření UK za rok 2022. 

o Výroční zpráva o činnosti UK za rok 2022. 

o Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávání, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UK za rok 2022. 

o Právní jednání 5b) Smlouva o dílo na stavbu MEPHARED 2. 

• Zpráva ze zasedání IT komise 21. 6. 2023: 



o Projednávána následující témata: Strategie IT UK, Plán inovace SIS, stav 
realizace opatření k problémům během zápisu v SIS (budou koordinovány 
zápisy na jednotlivých fakultách). 

o Projednána Výroční zpráva o činnosti Ústřední knihovny UK (UK vlastní licenci 

na program ZOOM, nejedná se však o plošnou licenci, ale individuální, kterou 

je možné poskytnout na základě žádosti). 

o Představena Politika nakládání s výzkumnými daty na UK. 

o Informace k celouniverzitnímu vyhledávači Charles Explorer (explorer.cuni.cz) 

– cílem je poskytnout pohled na UK jako na košatý organismus, který pěstuje 

jednotlivá témata uvnitř svých fakult, napříč jednotlivými fakultami, a do 

budoucna i ve spolupráci s partnerskými institucemi. Tato webová vyhledávací 

aplikace umožňuje libovolnému (anonymnímu) uživateli zkoumat předměty, 

studijní programy, publikace i samotné akademiky na UK. 

• Zpráva ze zasedání AS UK 23. 6. 2023: 

o Projednány a schváleny vnitřní předpisy fakult (včetně novely Pravidel 

pro organizaci studia FaF UK). 

o Schváleny Principy financování 24. 

o Schválena Smlouva o dílo MEPHARED 2. 

Dr. Kudláčková přidala informace ze zasedání Komise pro třetí roli ze dne 25. 5. a 22. 6. 2023: 

• Zasedání 25. 5. 2023: 

o Byl projednáván dokument Strategie udržitelného rozvoje na UK: Na cestě 

k udržitelnosti do doku 2030. Fakulty měly možnost se k této strategii vyjádřit 

či předložit náměty ke snížení uhlíkové stopy. V nejbližší době se od NPO 

(Národního plánu obnovy) očekává, že budou ohodnoceny jednotlivé položky 

udržitelnosti.  

o Na UK není v současnosti studijní obor Manažer udržitelného rozvoje, což je 

námět pro některou z fakult k otevření nového bakalářského studijního 

programu. 

o Informace z oblasti PR: 

▪ Bylo vytvořeno nové logo UK. 

▪ Informace o procesu sjednocení vizuálu jednotlivých součástí UK. Nyní 

probíhají přípravy, lze očekávat, že celý proces potrvá rok až dva. 

Postupné kroky – nejprve prvky, rastry a orientační systém. V rámci 

udržitelnosti dojde k postupné obměně materiálů tak, aby se již 

vyrobené nevyhazovaly. Do konce června 2023 by měl být vytvořen 

manuál, jak na fakultách pracovat s novými rastry. 

o Problém na Konferenci o udržitelnosti na Fakultě humanitních studií – protesty 

studentů proti „greenwashingu“ některých sponzorů (Nestlé a H&M). 

Organizátoři zavolali PČR. UK situaci řeší jako precedentní případ, aby bylo 

nastaveno, jak v podobných situacích postupovat. 

• Zasedání 22. 6. 2023: 

o Komise navštívila Kampus Hybernská. Průvodcem byl manažer projektu 

Hyb4City p. Marcel Kraus.  



o Dílčí Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací a tvůrčí činnosti za rok 

2022. Informace podala RNDr. Věra Šťastná, Ph.D. (vedoucí Odboru analýz a 

strategií UK). 

o Byla projednávána finanční zpráva a naplňování plánu Strategického záměru. 

o Informace z oblasti PR: 

▪ Byl vyhlášen 2. ročník soutěže na inovaci a realizaci části interaktivní 

popularizační vědecké expozice ve vzdělávacím centru Didaktikon. 

Mohlo by se jednat o dobrou příležitost pro zviditelnění fakulty expozicí 

např. z oblasti historie farmacie nebo technologie. Jedná se o zajímavé 

prostory. 

▪ Zveřejnění 100 fotografií UK na Wikipedii. 

▪ Soutěž U(I)Kalendář 2024, která vznikla za účelem šířit povědomí 

o technologii umělé inteligence a je určena všem studentům, 

zaměstnancům UK a členům klubu Alumni UK. Vítězná díla se stanou 

součástí nástěnného kalendáře UK na rok 2024.  

o Proběhl Veletrh vědy v Letňanech. 

o Došlo k personální změně v Odboru vnějších vztahů (OVV) rektorátu UK, 

novým vedoucím je PhDr. Ing. Rostislav Trávníček. OVV RUK zahrnuje Oddělení 

komunikace, Oddělení marketingu a Oddělení médií.  

o Informace o chystaném memorandu s hudebním festivalem Pražské jaro. 

 

Dr. Kudláčková závěrem poděkovala panu děkanovi a celému vedení fakulty za obrovské úsilí 

vynaložené v souvislosti s jednáními o projektu MEPHARED 2. Popřála všem pěkné léto a 

odpočinkovou dovolenou. 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 
Doc. Krátký se zeptal, zda se již ví, od kdy bude platit povinnost používat nové logo a zda byla 
zmíněna cena nového vizuálu. 
Dr. Kudláčková odpověděla, že zatím tyto informace nemá. 
Doc. Roh doplnil, že logo bude sjednocujícím prvkem zejména na veletrzích a znaky zůstanou 
nadále stejné.  
 
Doc. Roh poděkoval naopak senátorům AS UK i ostatním zúčastněným za spolupráci nejen 
na projektu MEPHARED 2.  
 
Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 
 

5. Různé 
 



Předseda senátu požádal o schválení zápisu 27. zasedání AS konaného dne 24. 5. 2023, který 

měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej s předstihem ve finální 

podobě. 

 

Hlasování o zápisu z 27. zasedání: 15-0-3 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 27. zasedání AS konaného dne 24. 5. 2023. 

 

Předseda senátu požádal v souladu s Jednacím řádem AS FaF UK o pověření předsednictva AS 

FaF UK usnášet se jménem senátu v období červenec a srpen 2023, přičemž doplnil 

procedurální náležitosti při využití tohoto pověření. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 15-0-3 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu na období 

červenec-srpen 2023. 

 

Předseda senátu oznámil, že termín dalšího zasedání AS FaF UK byl stanoven na 20. 9. 2023.  

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 15-0-3 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil termín dalšího zasedání: 20. 9. 2023 ve 14:00. 

 

Závěrem děkan doc. Roh poděkoval za veškerou dosavadní činnost v tomto akademickém 

roce, popřál všem hezké léto a pozval všechny členy AS FaF UK na slavnostní zahájení 

akademického roku 25. 9. 2023 od 15:00 v koridoru. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval všem přítomným za účast i za práci v první polovině 

tohoto kalendářního roku. Přidal se k přání hezkého léta a následně ukončil zasedání senátu 

v 15:35 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 17. 7. 2023. 

 

 



 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 29. zasedání konaném dne 28. června 2023 

 

Usnesení 29-1: AS FaF UK schválil program 29. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 29-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 29-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 29-4: AS FaF UK schválil zápis z 27. zasedání AS konaného dne 24. 5. 2023. 

Usnesení 29-5: AS FaF UK pověřuje předsednictvo AS FaF UK usnášet se jménem senátu 

na období červenec-srpen 2023. 

Usnesení 29-6: AS FaF UK určil termín následujícího zasedání: 20. 9. 2023 ve 14:00. 

Usnesení 29-7: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsala:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

Ověřil:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 


